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Nr 37.

Kungl. Maj.ts proposition till riksdagen angående disposition av 
visst äldre reservationsanslag; given Stockholms slott 
den 12 februari 1943.

Kungl. Majit vill härmed, under åberopande av bilagda utdrag av stats
rådsprotokollet över kommunikationsärenden för denna dag, föreslå riks
dagen att bifalla det förslag, om vars avlåtande till riksdagen föredragande 
departementschefen hemställt.

GUSTAF.
Gustaf Andersson.

Utdrag av protokollet över kommunikationsärenden, hållet inför 
Hans Maj:t Konungen i statsrådet å Stockholms slott 
den 12 februari 1943.

Närvarande:
Statsministern Hansson, ministern för utrikes ärendena Gunther, statsråden 

Pehrsson-Bramstorp, Westman, Wigforss, Möller, Sköld, Eriksson, 
Bergquist, Bagge, Andersson, Domö, Rosander, Gjöres, Ewerlöf.

Efter gemensam beredning med chefen för finansdepartementet anför 
chefen för kommunikationsdepartementet, statsrådet Andersson.

Genom beslut den 12 juni 1942 medgav Kungl. Maj:t, på därom av väg- 
och vattenbyggnadsstyrelsen i skrivelse den 14 april 1942 gjord framställ
ning, att styrelsen finge under budgetåret 1942/43 disponera bland annat 
ett för budgetåret 1939/40 anvisat reservationsanslag till byggande av till
fartsvägar till inlandsbanan (VI. B. 15).

Styrelsen hade i sin nämnda skrivelse erinrat, att från ifrågavarande an
slag bestredes kostnaderna bland annat för en väganläggning mellan Lång- 
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vättnet och Forsmark, i vilken anläggning inginge en brobyggnad över Ume 
älv vid Forsmark. Entreprenadhandlingar beträffande bron hade förelegat 
redan hösten 1939, men med hänsyn till lämnade besparingsdirektiv hade 
anbudsförfarandet uppskjutits till början av år 1941. På denna grund 
hade vägföretaget icke hunnit slutföras under budgetåret 1941/42 eller det 
sista budgetår, under vilket anslaget stöde till styrelsens förfogande.

I skrivelse den 5 februari 1943 har våg- och vattenbyggnadsstyrelsen nu 
meddelat, att väganläggningen mellan Långvattnet och Forsmark beräkna
des icke kunna helt slutföras under innevarande budgetår. Det vore därför 
nödvändigt, att medel för företaget stöde till förfogande även efter budget
årets utgång. Med anledning härav hemställde styrelsen, att sådana åtgärder 
måtte vidtagas, att ifrågavarande anslag till byggande av tillfartsvägar till 
inlandsbanan finge av styrelsen disponeras även under budgetåret 1943/44.

För disposition av ifrågavarande anslag under budgetåret 1943/44 erford
ras riksdagens medgivande. På skäl, som anförts av väg- och vattenbygg
nadsstyrelsen, förordar jag, att dylikt medgivande utverkas.

Jag hemställer, att Kungl. Maj:t måtte föreslå riksdagen medgiva,

att återstående del av det för budgetåret 1939/40 anvisade 
reservationsanslaget till byggande av tillfartsvägar till in
landsbanan måtte få disponeras under budgetåret 1943/44.

Till denna av statsrådets övriga ledamöter biträdda 
hemställan behagar Hans Maj:t Konungen lämna bi
fall samt förordnar, att proposition av den lydelse 
bilaga till detta protokoll utvisar skall avlåtas till riks- 
riksdagen.

Ur protokollet: 
Fredric Hawerman.

Stockholm 1943. Kungl. Boktryckeriet P. A. Norstedt & Söner.
430611


